



Styrelseprotokoll nr 8 IK Cyrus

Styrelsemöte 2023-04-11 kl 18.00 – 20.00 Kansliet

Närvarande:	ordförande	Mats Berggren
	Sekreterare	Ingalill Hafström
	Spelar o ledarvård	Maria Thorsell
	Tävling o Cuper	Annelie Kempe
	Media/profil	Stefan Carlsson
	Sponsring	Lena Sumedrea
	Kassör	Carl-Johan Timén
	Ungdom	Sajma Komarica Rylander
	Damer	Moa Bengtsson
	Damer	Matilda Gunnarsson

Förhinder:		Tore Wilhelmsson
	Junior/senior	Mikael Sundelius

§ 38 Inledning

Ordförande inleder och konstaterar att dagordningen kan godkännas.

§ 39 Rapporter och Information från ansvarsområdena

39:1 AU – Bowling – Stugan
Inget nytt att rapportera

34:2 Ekonomi

a) Utökat omsättningen under säsongen 22/23, som beror på fler lag och spelare, även fler medlemmar.

Vi kommer att göra ett negativt resultat på ca 80.000.

b) Även detta möte diskuteras olika sätt att öka intäkterna.

Stort behov av att ta fram policy och tydlig information om vad som gäller om försäljningsaktiviteter i god tid. Behöver vara klart innan Kick off den 2 september. Samt infogas i det övergripande policydokumentet

Vi har redan beslutat om två försäljningar per säsong, varav en är Restaurangchansen som ger mycket och är lättsålt. Ytterligare en försäljning ska tillkomma, vilken, när och omfattning. Ansvariga kassör m.fl.

39:3 Sponsring

Stefan rapporterar om att möte är inplanerat 25 april med olika lämpliga personer, bl.a. föräldrar med olika näringslivskontakter som kan komma med olika kreativa lösningar för att ta nästa steg. Målsättningen måste vara att öka intäkterna på sponsorsidan, många bäckar små som bygger på relationer och kontakter. Även att arbeta fram sponsorpaket som kan vara attraktiv och lättsålt.

39:4 Marknad och Profil

Försäljning av profilprodukter kommer att ske 2 tillfällen/år. Policyn finns klar och ska bara spridas och tydliggöras så alla lag vet vad som gäller.

39:5 Damer

Damerna behåller träningstid på onsdagar ett tag till. Man har mött och kommer att möta högskolan i matcher för skoj skull och kanske också kunna locka några att spela i Cyrus nästa säsong.

Inventering av vilka spelare som fortsätter pågår, klart är att juniorerna flyttar upp. Mats håller kontakten för att få rätt antal lag anmälda till seriespel nästa säsong.

Ledarstaben behöver förstärkas.

Några spelare kommer själva att anmäla sig till beachhandbollcup i sommar. Inget som föreningen kan sponsra.

39:6 Herrar

Ledarfrågan är på väg att lösas, om det fungerar kommer flera andra delar på plats efter detta eller i vilket fall tydliggöra en fortsatt rekrytering nedåt i lagen.

Inventering av spelare är klar och de flesta är kvar och några juniorer kommer att flyttas upp även på herrsidan.

39:7 Juniorer

Samverkan med Bankeryd och Hallby är tänkt att fortsätta. Det behövs lite mer tydlighet och arbete i varje förening och även ta in spelarnas synpunkter för att tydligt implementera tankarna på nivåanpassning. Samt kommunicera målet - att så många

som möjligt i denna ålder ska kunna fortsätta spela, men utifrån sina ambitioner.

34:8

Ungdom

Avslutningen är inplanerad och kommer att äga rum 20 april. Damer och herrar medverkar och hjälper till med minihandboll, bl.a. Vi beslutar att uppmärksamma några ledare som tackas av i samband med avslutningen. Anneli och Maria ansvariga

Hisingstorpsskolans nya hall har tillkommit att kunna hyra. Annars finns ett stort behov av påtryckning till kommunen om fördelning av träningstider. Johanna Lagerström är kommunens tjänsteman och bokningsansvarig.

Mats tar ansvaret tillsammans med kansliet att få in alla lagens serieanmälningar.

Ingalill kommer att planera för Kick off och göra en inbjudan som går ut till samtliga ledare och styrelse under juni månad. Inför kick off för samtliga ledare i handbollsdelens så kommer policydokumenten vara klara.

39:9

Handbollsskola

Inget nytt.

39:10

Ledarvård

Ledarträff i veckan 13 april. Lite mat och trevligt på Tortellini Anneli och Maria ansvarig

39:11

Utbildning

Inget nytt inventering av vilka utbildningsnivåer ledarna har pågår. Samt ta in önskemål om vilka som vill gå olika utbildningar. Även detta bra som en info punkt på Kick off 2 sept.

39:12

Cuper

Inget nytt, lagen har själva koll på vilka avslutningscuper de åker på.

§ 40 Organisationsutveckling

40:1

Trello

Beslut fattas att styrelsen pröva Trello som verktyg för att övergripande ha koll och styre på alla aktiviteter som ska ske och sker i driften av verksamheten i föreningen.

Stefan kommer att föredra hur vi alla ska arbeta i och med Trello som verktyg. Tid är inte satt när alla får tillgång och utbildning.

40:2 Kansli

Marco och Ingalill deltog på Handboll väst årsmöte. Sedvanliga årsmötes val gjordes, ny ordförande och ny kassör. Man är nöjda med kanslifunktionen som jobbar på. En inriktning man har är att försöka arbeta med förenings besök samt införa handboll på vita fläckar där det inte finns ngn verksamhet.

Mats rapporterar att han och Marco fått en dragning om ett nytt administrationssystem motsvarande Laget.se. Det heter Sport Admin och verkar bra. Inga beslut fattas utan det behövs en kartläggning av värdet i relation till arbetsinsats som krävs för byte av system.

40:3 Nya till styrelsen

Även denna gång en dialog om att försöka få tag i fler som vill hjälpa till och ha uppdrag. Målet är att fler arbetsgrupper ska arbeta aktivt under året med olika konkreta aktiviteter och bara kort informera styrelsen om hur det går.

Alla tänker vi att det är bra att samla folk i "punktinsatser" vilket borde bli enklare att rekrytera till. När vi har Trello på plats med våra årliga aktiviteter underlättar det att kommunicera och förankra och be nya hoppa in.

Vi vet att det är några i styrelsen som hoppar av.

Valberedningens ansvar är att rekrytera

1. Ordförandeplatsen är ledig från sept, Mats har tackat nej till fortsatt uppdrag
2. Kassör Carl Johan kvarstår ytterligare ett år
3. Sekreterare Ingalills 2 års uppdrag går ut i sept, ska väljas ny

Övriga platser i styrelsen vi alla som ansvarar för att tillsätta utifrån behov.

Sponsor och Marknadsföring	Stefan vill kliva av
Ungdoms ansvarig	Flera som vill arbeta mer punktvis. Vilka är valda på 2 år och har tid kvar?
Herransvarig	Saknas
Damansvarig	Är Moa och Matilda kvar?
Junioransvarig	Mikael?

Kvarstår sedan förra mötet

Vi beslutar att tillfråga alla ledamöter som idag är aktiva alltså fråga varandra. Lista på tilltänkta namn som kan förstärka bifogas nedan vi får hjälpas åt att kontakta personerna. Uppdraget är ett förslag på var det kan vara aktuellt att förstärka, går självklart att ändra utifrån intresse och möjligheter. Det som behöver vara klart att man arbetar självständigt i arbetsgrupper samt att någon leder arbetsgruppen och därmed är representant in i styrelsen.

Lista:

Christian Grönblad	utbildning – ledarutveckling - spelarutveckling
Calle Karlsson	herrsida
Erik Dahl	ungdom
My Andersson	
Fia Roos	ungdom
Christer Roos	sponsring

<i>Andreas Roos</i>	<i>sponsring</i>
<i>Sara Norsåsen</i>	<i>sponsring</i>
<i>Richard Nordenberg</i>	<i>herrsidan</i>
<i>Mats Berggren</i>	<i>herransvarig?</i>
<i>Föräldrar</i>	<i>ungdom</i>

§ 41 Nya frågor

a) Sajma utses till föreningens representant till möte med handboll väst den 3 maj.

§ 42 Avslut och Kommande möten

Ordförande avslutar mötet efter drygt 2 h.

Kommande möten är planerade till
16 maj, 22 aug, 3 okt, 31 okt, 28 nov.

Den 2 sept Kick off för hela styrelsen och alla ledare i handbollen.
Årsmötet i sept Cyrusstugan.

Arbetande arbetsgrupper och andra träffar genomförs därutöver utifrån behov.

Ingalill Hafström
sekreterare

Mats Berggren
ordförande